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Stanovisko MsR zo dňa  19. júna 2013:  

MsR tento materiál odporúča MsZ prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Stanovisko Komisie pre VKŠaM zo dňa 13. júna 2013:     

Komisia pre VKŠaM tento materiál odporúča prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Stanovisko Komisie PČaO zo dňa: 11. júna 2013         

Komisia PČaO tento materiál odporúča prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

 
 
 
 

Svidník, 19. jún 2013 
 

 



NÁVRH NA UZNESENIE 
 
 
Mestské zastupiteľstvo vo Svidníku v zmysle  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov 
 
berie na vedomie 
 
Vyhodnotenie Rusínskeho festivalu, predložené Mgr. Vierou Dercovou. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



DÔVODOVÁ SPRÁVA 
 
 

1. Zhodnotenie doterajšieho stavu. 
 
Hlavným organizátorom Rusínskeho festivalu je Okresná organizácia Rusínska obrody vo 
Svidníku (ďalej len OO RO). Mesto Svidník bolo jedným zo spoluorganizátorov a podieľalo 
sa na príprave Rusínskeho festivalu a to hlavne v rámci príprav technickej časti festivalu.  
Správa o príprave Rusínskeho festivalu bola prednesená predsedom  OO RO Mgr. Milošom 
Strončekom 5. februára 2013. Prípravný výbor k festivalu zasadal už od minulého roku 
v pravidelných intervaloch, celkom 13-násť krát a riešil úlohy súvisiace s realizáciou 
festivalu. Posledné zasadnutie prípravného výboru bolo v zasadačke MsÚ 14. mája 2013 
v zložení: Miloš Stronček – predseda OO RO, Ján Holodňák – primátor mesta Svidník, Miron 
Mikita – zástupca primátora Mesta Svidník, Vladimír Šandala – prednosta MsÚ  Svidník, 
Viera Dercová  – Mesto Svidník, Marta Jacková – Mesto Svidník, Mária Pajzinková – POS 
Svidník, Ivan Rusinko – OO RO, Ján Kaliňák – OO RO, Peter Pilip – Poslanec Prešovského 
samosprávneho kraja, Milan Mňahončak – Humenné, Stanislav Žumar – V+S Welding 
Bardejov, Robert Varga – BOPER Svidník, Stanislav Cehelský – VANAPO s.r.o. Svidník, 
Miriam Majdáková – VANAPO s.r.o. Svidník, Miroslav Štoffa – OR PZ Svidník, Miron 
Slavomír Sakalik – ASSR Svidník, Karol Kalinak – SČK ÚzS Svidník, Martin Kmec – OR 
HaZZ Svidník, Peter Gula – DPO Svidník, Emil Sluk – AK DH Svidník, Ján Iľov – TS 
Svidník, Ivan Labun – SBS Svidník, Pavol Sivák – Podduklianske noviny Svidník. 
 
 
 
2. Rozbor príčin nedostatkov. 
 
Prvý ročník rusínskeho festivalu môžeme hodnotiť ako úspešný. V rámci technickej časti   
prípravy Rusínskeho festivalu nedostatky neboli. Práce boli zabezpečené v súlade so Zmluvou  
o vzájomnej  spolupráci  a poskytnutí si vzájomnej súčinnosti zo dňa 17. mája 2013 
a Nájomnej zmluvy zo dňa 20. mája 2013 medzi mestom Svidník a OO RO. 
 
 
 
3. Odôvodnenie navrhovaných opatrení a ich ekonomický dôsledok. 
 
Realizácia Rusínskeho  festivalu nemala negatívny dopad na rozpočet mesta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vyhodnotenie Rusínskeho festivalu  po ekonomickej stránke  
 
Hlavným organizátorom slávností bola OO RO a spoluorganizátormi bolo Mesto Svidník 
a Podduklianske osvetové stredisko vo Svidníku. Záštitu na Rusínskom festivale prevzal 
predseda Prešovského samosprávneho kraja Peter Chudík.   
Organizačný výbor zasadal 13-násť krát. Mesto Svidník v organizačnom výbore zastupovali 
Ing. Ján Holodňák, Ing. Miron Mikita, Mgr. Vladimír Šandala, Mgr. Viera Dercová, Mgr. 
Vladimír Kaliňák. Zasadnutí organizačného výboru sa podľa potreby zúčastňovali aj Ing. 
Marta Jacková, Ing. Ľuboš Čepan, Ján Iľov a Imrich Matiaš. Za programovú časť slávností 
bola zodpovedná PhDr. Mária Pajzinková. Zasadnutia prípravného výboru boli plné 
informácií o realizovaných krokoch príprav festivalu, ako aj o podnetoch, návrhoch 
a pripomienok na realizáciu festivalu. Spolupráca s hlavným organizátorom OO RO bola 
výborná. 
Môžeme konštatovať, že mesto Svidník, ako spoluorganizátor sa svojich úloh zhostilo 
výborne a zabezpečilo podľa dohodnutých podmienok všetky úlohy, ktoré mu vyplývali 
z jednotlivých zasadnutí a zo Zmluvy o vzájomnej spolupráci a poskytnutí si vzájomnej 
súčinnosti zo dňa 17. mája 2013 a Nájomnej zmluvy zo dňa 20. mája 2013. Na základe týchto 
zmlúv mesto prenajalo areál amfiteátra a príslušné pozemky za čiastku 5 000,00 EUR počas 
festivalových dní s tým, že mesto na svoje náklady zabezpečilo: 
- vykosenie a vyčistenie areálu amfiteátra, 
- umytie lavičiek, vykonanie chemického postreku, 
- upratovanie a vývoz odpadu počas festivalových dní,  
- pristavenie a vývoz 2 ks veľkoplošných kontajnerov,  
- zabezpečenie vlajkovej výzdoby, 
- materiálno-technické zabezpečenie k odberu el. energie a vody,  
- napojenie cateringovej spoločnosti na prívod vody a el. energie, 
- zmenu dopravného značenia, 
- zabezpečenie stánkového predaja  na pešej zóne,  
- službu upratovačiek, elektrikárov a osoby spôsobilej na vykonávanie vodárenských činností 
počas festivalových dní,  
- ďalšie práce potrebné k bezproblémovému priebehu festivalu po technickej stránke.  
 
 


